
Protokól
VI sesji Rady Gminy Że|azków

w dniu 2T lrwietnia 2015 r., godz. 16:00

Pan Józef Leśny otworzył posiedzenie VI sesji Rady Gminy Żelazków, powitał radnych (lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu), pana Sylwiusza Jakubowskiego _ Wójta
Gminy, panią Ewę B{<owską _ Zastępcę Wójta, panią Jolantę Dudek _ Skarbnika Gminy,
oraz przybyłych gości: Jana KĘsza _ Wicestarostę Kaliskiego, radnych powiatowych
Bogdana Baranskiego, Stanisława Gąsiora oraz sołtysów wsi Dębe i Kokanin.
Gtos zabrał' wójt Gminy, który poprosił o zmianę porządku obrad, wynikającą z
wprowadzenia zamiast dotychczasowych punktów Ix i x dotyczącychrozpatrzenia projektów
uchwał
- w sprawie zmiany UchwĄ Nr V/33l2015 Rady Gminy ŻeIazków z dnia 30 marca 2015
roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restawatorskie
lub roboty budowlane prry zabytkuwpisanym do rejestru zabytków,
- w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozrrmienia w prawie realizacji przedsięwzięcia
pn. ,,opracowanie planów gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy i Miasta Stawiszyn oraz
gmin: Blizanów, Brzezitty, Ceków _ Kolonia, Godziesze Wlk., Koźminek, Lisków, Mycielin,
opatówek,Sieroszewice,Szcrytniki,Żelazków,'
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie zaprzyjęciem porządku obrad po zmianach,
które zakończyło się wynikiem:
Za-9
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Pan Józef Leśny odczytał nowy porządek obrad w następującym ksŹałcie:
I. otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad oraz

protokołu z poprzedruej sesji.
il. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw do Programu

,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 -2020"
n. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrtŻeniawoli przystąpienia do opracowania

i wdrazania Planu Gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Żelazków
IV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na utworzenie na terenie

Gminy Żelazków w miejscowości Dębe podstrefy Wałbrzyskiej Specjalnej Stret
Ekonomicmej ,,[nwest - Park"

V. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Że|azków w miejscowości Niedźwiady obręb
geodezyjny Kokanin

VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Bibliotece Publicznej Gminy
Że|azków imienia Wisławy Szymborskiej

VII. Rozpatrzęnie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie na lata 2015 -2020

VIII. Rozpattzenię projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci granic obwodów
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Że|azków

x. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie zmiany Uchwały Nr V/33l2015 Rady Gminy
Że|azków z dnia 30 marca 2015 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkuwpisanym do
rejestru zabytków

X' Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na za,warcie porozumienia
w sprawie rea|izacji przedsięwzięcia pn. ,,opracowanie planów gospodarki
niskoemisyjnej dla gmin z terenu Powiatu Kaliskiego"

)o. Rozpatrzenie projekfu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015
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XII. Rozpatrzetie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy
Że|azków

XIII. Sprawozdante Wójta Gminy z działa|ności w okresie międzysesyjnym
XIV. Interpelacj e, zapytania i wolne wnioski
XV. Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Że|azków.

Ad. I Otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad
oraz protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rady zarządził' głosowanie nad pierwszym punktem zakonczone
następująco:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
o głos poprosił pan Jan Kłysz, wyjaśniając radnym swoją obecnośó, która ma zwtązek z
dwoma punktami zporządku obrad dotyczącymi utworzenia Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy
Ekonomicznej w miejscowości Dębe oraz planu gospodarki niskoemisyjnej dla gmin powiatu
kaliskiego. Wicestarosta nawią.zał do połozenia omawianego terenu w Dębem, który moze
przyciryać potencjalnych inwestorów. Pan Jan KĘsz odniósł się równiez do planu gospodarki
niskoemisyjnej, który stał się obowią7kiem gmin, i bez którego samorząd nie moze ubiegać
się o dofinansowanie na pewne przedsięwzięcia.
W odpowiedzi pan Sylwiusz Jakubowski dodał, żrc p|an gospodarki niskoemisyjnej jest
programem korzystnym, z którego będą mogli równiez korzystaó indywidualni mieszkaricy,
starający się o dofinansowanie. Korzystając z obecności Wicestarosty Kaliskiego Wójt Gminy
poruszył równiez kwestię budynku mieszkalnego w Skarszewie, który to budynek Gmina
Żelazków będzie mogła przejąć, Pan Sylwiusz Jakubowski zwrócił się do Wicestarosty o
możliwośó udostępnienia zwolnionego już jednego mieszkania na potrzeby rodziny z
kontenerów. Pan Jan KĘsz wyjaśnił' że gospodarka mieszkaniowa jest zadaniem własnym
gminy, a Starosta Ęlko administruje w imieniu Skarbu Państwa budynkiem w Skarszewie,
jednak zadeklarował pomoc w powyższej sprawie.

Ad. II Rozpatrzenie projekfu uchwaĘ w sprawie zgloszenia sołectw do Programu
,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 -2020"
Prowadzący obrady poprosił Komisje Stałe o zajęcie stanowiska w sprawie projektu uchwały
doĘczącej zg]oszetia sołectw do Programu ,,Wielkopolska odnowa Wsi 2013 _ 2020,,. Po
uzyskaniu poąrrywnych opinii pan lózef Leśny odczytał. projekt uchwĄ @ałączruk nr 2)
i przeprowadził głosowanie zakończone:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr YI]46l2015 w sprawie zgłoszenta sołectw do
Programu,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 - 2020".

Ad. III Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia woli prrystąpienia do
opracowania i wdrażania Planu Gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Że|azków
Komisje . Stałe v',yraziĘ pozytywne stanowisko o projekcie uchwaĘ, wobec czego
Przewodniczący odczytał jej treśó (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) i zarządził.
głosowanie zakoilczone w następujący sposób:
Za-8
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ l
Uchwała NrYU4712015 w sprawie wyraŻenia woli przystąpienia do opracowania i wdrazania
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,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy i Miasta Stawiszyn oraz gmin: Blizanów,
Brzeziny, Ceków _ Kolonia, Godziesze Wlk., KoŹminek' Lisków, Mycielin, opatówek,
Sieroszewi ce, Szczytlih't, Że|azków'' została podjęta.

Ad. Iv Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie na
terenie Gminy Że|azków w miejscowości Dębe podstre$ Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy
Ekonomicznej ,rfnwest - Park"
Przewodniczący poszczegó|nych komisji przedstawili pozytywne opinie na temat utworzenia
na terenie Gminy Że|azków w miejscowości Dębe podstrefu Wałbrzyskiej Specjalnej Strefu
Ekonomicznej .Inwest _ Park'' w związku z powyżLszym pan Józef Leśny odcrytał projekt
uchwały (załączniknr 4) i przeprowadził głosowanie:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VV48/2015 w sprawie wyrazenia zgody na
utworzenie na terenie Gminy Żelazków w miejscowości Dębe podstres Wałbrzyskiej
Specjalnej Stre$ Ekonomicznej ,,Inwest - Park".
Wicestarosta pan Jan Ktysz podziękował Radzie Gminy za zajęcie pozytywnego stanowiska
w zwią7ku ztworzętiem StreĘ Ekonomicznej i opuścił salę posiedzeń.

Ad. v Rozpatruenie projektu uchwaĘ w sprawie prrystąpienia do zmiany planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Żelazków w miejscowości Niedźwiady óbręb
geoderyjny Kokanin
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii poszczegó|nych komisji Przewodniczący Rady Gminy
odcz1tał projekt uchwĄ w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego Gminy Że|azków w miejscowości Niedńviady obręb geodezyjny Kokanin
(załączntk nr 5). Głosowanie za przyjęciem projektu uchwały zakonczyło się w następujący
sposób:
Za-9
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę NtYI/49l2015 w sprawie przystąpienia do zmiany
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Że|azków w miejscowości Niedźwiady obręb
geodezyjny Kokanin.

+d. vI Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie nadania Bibliotece Publicznej Gminy
Ze|azków imienia Wisławy Szymborskiej
Wszystkie Komisje Stałe zajęĘ pozytywne stanowisko w kwestii nadania Bibliotece
Publicznej imienia Wisławy Szymborskiej, w zwią.zku z powyżzszym pan Józef Leśny
odczytał treść uchwały Grojekt stanowi załącznk nr 6 do protokołu) i przeprowadził'
głosowanie:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrąrmało się - 0
Uchwała Nr VI/50/2015 w sprawie nadania Bibliotece Publicznej Gminy Że|azków imienia
Wisławy Szymborskiej została podj ęta j ednogłośnie.

Ad. vII Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2015 -2020
Pan Józef Leśny poprosił Przewodniczących poszczegó|nych komisji o zajęcie stanowiska
w sprawie Gminnego Programu PrzeciwdziaŁania Przemocy w Rodzinie na lata 2015 _ 2020.
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W zwią7ku z uzyskaniem pozytywnych opinii prowadzący obrady przeczfiał' projekt uchwały
(zaŁączniknr 7) i poprosił o głosowanie nad projektem uchwały:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr VI/51/2015 w sprawie Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2015 _2020.

Ad. VIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia planu sieci granic
obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę
Ze|azków
Po otrzymaniu pozytywnych stanowisk Komisji Stałych pan Józef Leśny odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci granic obwodów publicznych szkół podstawowych i
gimnazjów prowadzonychprzez Gminę Że|azków (załącznk nr 8 do niniejszego protokofu).
Głosowanie zakoitczono w następujący sposób:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała Nr YI/52l20l5 w sprawie ustalenia planu sieci granic obwodów publicznych szkół
p odstawowych i gimnazj ów prowad zony ch przez Gminę Że|azków zo stała podj ęta.

Ad. Ix Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany UchwaĘ Nr V/33/2015 Rady
Gminy Że|azków z dnia 30 marca 2015 roku w sprawie określenia zasad udzielania
dotacji na prace konsenvatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane pzy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków
Przewodniczący Komisji StaĘh wyrazil'i pozytywne stanowisko w sprawie zmiany Uchwały
Nr V/33/2015 Rady Gminy Że|azków z dnia 30 marca 2015 roku. Pan Józef Leśny przecz1tał'
treść projekfu uchwały (załączniknr 9) i przeprowadził głosowanie:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr VV53/20l5 w sprawie zmiany Uchwały Nr
vl33l20l5 Rady Gminy Że|azków z dnia 30 marca 2015 roku w sprawie określenia zasad
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabyku wpisanym do Ęestru zabytków.

Ad. X Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumienia w sprawie realizacji przedsięwzięcia pn. ,,Opracowanie planów
gospodarki niskoemisyjnej dla gmin z terenu Powiatu Kaliskiego"
Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, ze w drugiej wersji uchwały z poprawkatri zna|azła
się gmina Sieroszewice, która zdecydowała się przystąpió do planu gospodarki
niskoemisyjnej. Po wysłuchaniu pozytywnych opinii komisji, pan Józef Leśny odczytał.
projekt uchwały w sprawie wyruŻerua zgody na zawarcie poroanmienia w sprawie rea|izacji
przedsięwzięcia pn. ,,opracowanie planów gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy i Miasta
Stawiszyn oraz gmin: Blizanów, Brzeziny, Ceków - Kolonia, Godziesze wlk., Koźminek,
Lisków, Mycielin, opatówek, Sieroszewice, Szczytniki, Żę|azkólv'' (załącznik nr 10).
Głosowanie zaprzyjęciem powyzszego projektu uchwały zakoilczyło się wynikiem:
Za-B
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ l Przewodniczacv
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Uchwała Nr VI/54l2015 w sprawie wyrazenia zgody na za,warcie porozrrmienia w sprawie

realizacji przedsięwzięcia pn. ,,opracowanie planów gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy i

Miasta 
-Siawiszyn 

oraz gmin: bfizanów, Brzeziny, Ceków _ Kolonia, Godziesze Wlk.,

KoŹminek, Lisków, My:cielin, opatówek, Sieroszewice, Szczytniki, ŻęIazków,, została

podjęta.

Ad. xI Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwaĘ budżetowej na rok

2015
Komisje Stałe wypracowaĘ pozytywne stanowisko w sprawie zmiany uchwały budzetowej
nu ,ok 2OI5, *ób". powy'Źszego Przewodniczący Rady Gminy pan Józef Leśny odczyta,t
projekt uchwały (załącznik * it;. Radny Arkadiusz Czemiej skierował pytanie do Wójta.Gminy 

odnośnó zawuciaumowy na odbiór odpadów na okres 3 |at, czymjest podyktowany

taki tórmin? Pan Sylwiusz Jakubowski odpowiedział, ie zawierając umowę na 3 lata, jest

szansa na otrzymanie niŻszych stawek za odpady, poza tym w razie nierozstrzygnięcia
pierwszego przetargu jest rezerwa, która da mozliwość przeprowadzetia drugiego
postępowania. prowadzący obrady przeprowadził głosowanie, zakonczone w następujący

sposób:
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy Że|azków jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/55l20|5 w sprawie zrnl.any

uchwały budzetowej na rok 2015.

Ad. XII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dta Wójta

Gminy ielrazków
Po wystuchaniu pozytywnych opinii poszczegóInych komisji, pan Józef Leśny odczytał'
projekt uchwały w spiawie ustaleńia wynagrodzenia dla Wójta Gmrny Żelazków (załącznlknr

iz aoprotokołu) i póprosił o głosowanie zaprzyjęciem wyżej wymienionej uchwały:
Za-8
Przeciw - 0
Wstrzymato się - 1
Uchwała Nr VI/56/2015 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żę|azków
została podjęta.

Ad. XIII Sprawozdanie Wójta Gminy z dzia|a|ności w okresie międrysesyjnym
Wójt Gminy podziękowŃ' za ustalenie wynagrodzenia i przedstawił sprawozdanie z

działalności międzysesyj nej .

Ad. XMnterpelacje, zapytania i wolne wnioski
Głos zabraŁa pani Alicja Łuczak, która poinformowała zebranych, Że razem ze

Stowarzyszeniem ,Nasze Kaliskie'' i rodzicami uczniów szkół podstawowych chcą

zrealizować pomysł 1etnich półkolonii dla dzieci, starając się o uzyskanie dofinansowania z

Funduszu rniciatyw obywatólskich. o głos poprosił pan Bogdan Baranski , który nawią.zał do
podjęcia uchwĄ o utworzeniu podstres Wałbrzyskiej Spe.cjalnej Strefy Ekonomicznej

,,Inwest - Park''. Następnie pomiędzy radnymi Rady Gminy Że|azków, a radnymi powiatu

kaliskiego wywtązała iię dyskusja na temat stanu i jakości dróg na terenie gminy. W

nawiągńiu dó wypowiedżi radnyót' wo;t Gminy wyjaśnił, że planuje spotkanie z Generalną
Dyrekcją Dróg Krajolvych i Autostrad w sprawie omówienia budowy ronda w miejscowości
Russów, ,up.oponó*ał, aby w pomysł półkolonii włączyć równiez miejscowośó Dębe
ponieweri jest żapewnienie od pana Stanisława Bednarka, że przekaie dla szkoĘ sprzęt

itozt.u;. Raany Sławomir Majtas porusd kwestię zapadruęć 
".fuFP#',#"'8*.ff,i 
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relacji Florentyna - Goliszew. Pan Stanisław Gąsior poinformował zebrarrych, ze w dniu 10
lŚilietnia 2015 roku tazem z dyrektorem wydziału dróg ze Starostwa Powiatowego panem
Leszkiem Sarzńskim, przedstawicielem Urzędu Gminy i dwoma radnymi uczestniczył w
wizji lokalnej na drodze powiatowej, w w1miku której dyrektor wydziału dróg zapewnił ze
ubytki zostaną naprawione.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodrriczący Rady Gminy podziękował wszystkim
zebranym i o godzinie 18:00 zakoirczył obrady VI sesji.

Przewodniczący.
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Lista obecności Radnych
Rady Gminy Że|azków VII kadencji

na VI sesji Rady Gminy Że|azków
w dniu 27 kwietnia 2015 r., godz.16:00

1. Dorota Srymańska

2. Sławomir Majtas .......;

3. Stawomir Jakubc zak ... L.

4. Arkadiusz Czerniej
' : )  

/ l  7 1 , .
n uk,ą eŁą st

5. Piotr Czachurski

6. Janusz Okofr....

7.Jozęf Pokojowy.

8. Artur Ginalski .......tKJt
. ł ]  (

9 . Jozef Leśny

DariuszWawrzyniak

Wiesław Kraszkiewicz

Maciej Zawodni

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Marek Ttzęciak

Roman Waszak

Przewodnicz4cy
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